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Afscheid van Ron Meyer 

Onze Leusdense voorzitter Joop Welter sprak tijdens de af-
gelopen partijraad van de SP een dankwoord uit aan het 
adres van scheidende voorzitter Ron Meyer. De redactie 
heeft deze toespraak een klein beetje bewerkt omdat de 
bijdrage ook gericht was aan twee andere tot onze spijt 
afscheid nemende bestuursleden, algemeen secretaris Lieke 
Smits en scholingsman Pim Siegers.   

Beste Ron 

Jouw afscheid doet in Leusden pijn. Je bijdrage aan onze 
partij was groot. Met afgelopen jaren grote invloed op de 
broodnodige ideologische versterking, op campagnes als de 
buurtencampagne, Tijd voor Rechtvaardigheid en het Na-
tionaal Zorgfonds. En niet te vergeten bracht op jouw initia-
tief het Kunst en Cultuurcollectief maatschappelijk relevan-
te kunst naar onze partij. Ook in Leusden genoten we van 
GAS en het Pauperparadijs. Wij hopen van harte dat ook na 
jouw afscheid dat Collectief en die prachtige voorstellingen 
doorgaan! 
En ja, het waren zware tijden. Mensen die zetels stalen of 
zelfs partijgenoten die ons in de rug aanvielen. En verkie-
zingsnederlagen die je niet aan te rekenen zijn, maar ons 
als partij wel! Maar niemand is foutloos. Wij niet en jij ook 
niet. 
Jouw en onze systeemkritiek is keiharde noodzaak. Kijk al-
leen maar naar de nieuwe indrukwekkende film van Ken 
Loach (Sorry We Missed You, een aanrader voor iedereen) 
en luister naar mevrouw Van Ark met haar voorstel over 
tegenprestaties van mensen in de bijstand. Over uitbuiting 
en moderne slavernij gesproken. Ook omdat klassenstrijd 
altijd controversieel is. En wij ook in Leusden uit ervaring 
weten dat fundamentele kritiek op het neoliberale kapita-
lisme en het opkomen voor de mensen het noodzaakt er af 
en toe met een gestrekt been in te gaan.   
SP Leusden heeft diep respect voor je kenmerkende tome-
loze inzet. Onze afdeling betreurt dat je vertrekt en wij vin 

 
den het niet terecht. 
Ondanks dat we in 
Jannie Visscher na 
onze ledenvergade-
ring in Leusden een 
goede en sterke op-
volger zien.  

Maar dat neemt onze pijn niet weg. In Leusden gaan we de 
inspiratie, de opofferingsgezindheid, de steun en de kame-
raadschap van je ontzettend missen. 
Wij danken je en ook het ongetwijfeld super gezin dat ach-
ter je stond. Zij moesten je heel vaak delen met de SP. Ron 
bedankt voor alles wat je voor onze afdeling en voor onze 
partij hebt gedaan. Wij in Leusden zijn trots op je. Geniet 
even van de rust, van het gezin of van de eigen Heerlense 
afdeling. Maar wij hebben je nodig. Nu eigenlijk nog steeds, 
maar zeker in de nabije toekomst!  

 
Verslag ledenvergadering 

Op 19 november werd de ledenvergadering gehouden in 
De Tuin. Ook dit was weer een vergadering die, zoals elke 
ledenvergadering, weer goed bezocht werd, met 21 perso-
nen. Tijdens de vergadering is het stuk uit het concept XXIV 
congres , hoofdstuk 8 (de resolutie) nader behandeld. Op 
een aantal teksten is uitgebreid  gediscussieerd, andere 
punten werden snel behandeld. De uiteindelijke opmerkin-
gen zullen worden meegenomen naar het congres. Ook de 
kandidatenlijst is uitgebreid aan bod gekomen, net als de 
stemming over de kandidatenlijst. Anders dan de vorige 
keer was het dit keer alleen voor de aanwezigen, één stem 
is één stem, in plaats van dat de afdeling 2 stemmen heeft 
tijden de vergadering. Dit had wel tot gevolg dat er een 
stemcommissie in het leven werd geroepen en de stem-
ming ook officieel geteld werd. Na de stemming over de 
voorzitter en de algemeen secretaris is er besloten om niet  

alle kandidaten 
voor het alge-
meen bestuurs-
lid apart te be-
handelen, maar 
dit achterwege 
te laten. Na 
afloop was er 
natuurlijk weer 
tijd voor een 
gezellig samen-
zijn.  

Ron Meyer en Joop Welter tijdens de 
zorgdemonstratie in 2017 

Nieuwjaarsbijeenkomst 24 januari 2020 

Niet alleen leden zijn welkom. Ook al onze Vrienden van 

Rechtvaardigheid en belangstellenden zijn van harte uitge-

nodigd! 

Datum:  Vrijdag 24 januari 2020 

Tijdstip en locatie:  De Til, 20.00, zaal open vanaf 19.30 

In ieder geval zullen Guus  en Annet vertellen  wat we ko-

mend jaar onder meer zullen gaan doen.  
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Nieuwe rubriek: Vertel ONS wat U wilt! 

Wij als Leusdense en Woudenbergse partij willen graag we-
ten wat onze dorpsgenoten bezig houdt! Om deze reden 
gaan wij deze nieuwe rubriek iedere keer in het inlegvel 
plaatsen, als er input is. Is er dus iets in uw wijk of gemeen-
te dat u niet zint en weet u dat meerdere mensen dezelfde 
mening hebben, dan kunt u ons een bericht sturen. Wij 
gaan dan kijken of we iets kunnen gaan ondernemen, zoals 
bijvoorbeeld een buurtactie,  maar wij kunnen niets garan-
deren! U kunt altijd iets sturen. Meld daar wel bij uw naam 
(wij moeten een contact hebben), geef aan of u verder ano-
niem wilt blijven of dat wij uw naam mogen vermelden, en, 
als het om een specifieke straat of wijk gaat, welke straat/
straten dezelfde problemen hebben. U kunt uw bericht stu-
ren aan leusden@sp.nl. Houd uw taal netjes, anders doen 
we er sowieso niets mee. Persoonlijke aanvallen op mensen 
worden ook niet meegenomen! Laten we deze rubriek met 
z’n allen een succes maken.  

 
 
De gemeente wil graag alle scholen onderbrengen in grote 
behuizingen, om zo ruimte te creëren voor de bouw van 
woningen. Ik heb echter laatst gepraat met iemand met 
kinderen op een dergelijke school. Het is altijd rommelig en 
rumoerig op schoolpleinen, omdat iedereen gebruikt maakt 
van dezelfde ruimte om school, op verschillende tijden. Het 
was voorheen altijd mogelijk om, als het weer niet meezat, 
iets later naar buiten te gaan als het weer opknapte. Een 
ander punt is dat je nu weet wie er op school hoort te zijn, je 
kent de meeste ouders wel , al is het alleen van gezicht. Als 
er op een multischool iemand met kwade bedoelingen 
komt, dan zullen de ouders denken: “Ach, die hoort vast bij 
de andere school”,  met alle gevolgen van dien. Het mag 
duidelijk zijn dat ik een tegenstander ben van deze schoolfa-
brieken en zou graag zien dat er meer bekend werd over 
hoe andere Leusdenaren dit ervaren.  
 

Vanuit de fractie 
De begroting 2020. Het zal u niet 
ontgaan zijn. De Leusderkrant, 
het AD Amersfoort en de Social 
Media stonden er bol van. 
Vooral vanwege de grote verho-
ging van de gemeentelijke belastingen.  Voor het eerst 
heeft in Leusden de voltallige oppositie tegen de begroting 
gestemd. Voor elke oppositie partij weer met andere rede-
nen maar het signaal is duidelijk. Voor SP blijft het onver-
teerbaar dat er voor grote projecten als de entree van Leus-
den bij AFAS  geld is maar de stoepen fatsoenlijk onderhou-
den…daar is geen geld voor. We krijgen te weinig geld van-
uit het rijk om alle zorgtaken goed uit te voeren en in plaats 
dat het College de hakken in het zand zet, aan de poorten 
van het Binnenhof staat te rammen voert zij geknecht door 
het Kabinet bezuinigingen uit. 
We zullen ons dan ook in 2020 weer flink laten horen. Niet 
dat we al ons moties binnenhalen maar we zetten de toon 
in het debat. Weg uit de cijfertjes en wat betekent dit voor 
de inwoners. In CU/SGP en D66 vonden we hierin vaak me-
destanders. 
Is het nou allemaal kommer en kwel in de begroting? Nee 
natuurlijk niet. Op hoofdlijnen zijn het niet onze politieke 
keuzes maar wat vonden we op bladzijde 366 van de begro-
ting:  
Wegenbouwkundige Kunstwerken 
Uitvoeringsplan: Groot onderhoud 2016 - 2019 
Stand van zaken: In 2020 worden twee houten bruggen in 
de Kuperssingel vervangen 

Dit terwijl er geen geld voor was. Mooi resultaat voor de 
bewoners van de Kupersingel, die samen met SP geknokt 
hebben voor behoud van de bruggetjes 
Annet. 

Bruggetjes 
Toch vervanging van 
twee bruggetjes! Zij wor-
den niet weggehaald. 
Omdat bewoners hoor-
den dat deze bruggetjes 
zouden verdwijnen ont-
stond er in de wijk on-
rust. Men beschouwde 
deze bruggetjes als on-
derdeel van het wijkge-
zicht en als onmisbare 
wandelroutes naar het 
winkelcentrum. Een mooi resultaat voor de wijk en de SP. 
Wij hadden in de gemeenteraad na een enquête onder de 
bewoners vele malen aangegeven dat de bruggetjes moes-
ten blijven. Weer een bewijs dat als we inwoners bij het 
(verkeerde) gemeentebeleid  betrekken dat er dan een 
mooi resultaat kan worden bereikt! 


